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Beste leden van de Raad,  
 
Noodkreet 
STV een club met tennisballen, maar waar laten we ze? 
 
Visie STV 
In het nationaal Sportakkoord staat een leven lang plezier in sport centraal.  
Ongehinderd in een veilige en gezonde omgeving. Het akkoord kent 6 ambities 
waaronder van jongs af aan vaardig in bewegen.  
In het nationaal Preventieakkoord wordt daarnaast ingezet op een gezonder Nederland. 
De focus ligt ook op overgewicht, dit wordt onder andere ingevuld door sporten en 
bewegen aantrekkelijker te maken.  
  
Het doel is dat in 2040 75% van de inwoners van Nederland voldoet aan de 
beweegrichtlijnen. 
 
De sportverenigingen vormen een belangrijke partij bij het in beweging krijgen van de 
samenleving. Wij helpen u hierbij herinneren aan uw Vitaliteitsplan Teylingen.  
 
We zijn ons bewust van onze maatschappelijk en sociale verantwoordelijkheid en 
leveren hier een bijdrage aan, maar worden hierin door de gemeente beperkt.  
 
Sociale aspect 
Wij willen een tennisvereniging zijn waar je gezelligheid vindt, waar je je thuis voelt en 
waar je bekenden tegenkomt. 
Een bloeiende, bruisende vereniging met een brede basis voor de jeugd.  
Waar alle inwoners van Sassenheim tot op hoge leeftijd kunnen tennissen, immers 
tennis is een sport voor het leven. 
 
In de afgelopen Covid-periode is pijnlijk zichtbaar geworden dat eenzaamheid bij 
ouderen een grote rol heeft gespeeld. Tennis kon als een van de weinige sporten 
worden beoefend, echter de sociale activiteiten die plaatsvinden op de club vielen weg.  
 
We willen de jeugd een plek geven waar zij zich thuis voelen en waar ze klaargestoomd 
worden voor de toekomst, waarin ze blijven bewegen, zodat er een gezonde basis ligt.  



Belangrijk hiervoor is dat ze training kunnen krijgen op een voor hun geschikte 
kinderbaan. Een volwassen baan voldoet niet voor een kind. Het is te groot en het net 
hangt te hoog. Uitdagend voor een kind is om zijn of haar vaardigheden te oefenen 
tegen een tennismuurtje, vergelijk dit met een voetballertje die graag oefent op een 
pannaveldje.  
 
In combinatie met de tennisschool willen we verschillende trainingsactiviteiten 
ontwikkelen voor de jeugd 
 
Deze toekomstvisie streven wij na.  
 
Belemmeringen 
Toen wij in 2018 verhuisden naar ons nieuwe locatie in de Roodemolenpolder, hadden 
wij het volste vertrouwen erin dat we dit zouden kunnen uitvoeren. 
Door een fout van de gemeente, bleken de toegezegde faciliteiten niet te passen op de 
beschikbare grond. Maar, zo werd ons verzekerd, de gemeente is eigenaar van grond 
aan 3 kanten van het park, het was gewoon een kwestie van de beste plaats vrijmaken 
voor het afmaken van ons park. 
 
Hieronder schetsen we de problemen die op dit moment spelen. 
 
Onvoldoende baancapaciteit en jeugdbanen 

● Wanneer ouders met hun kind naar de club komen zijn er geen mogelijkheden 
voor de kinderen om vrij te tennissen tegen een muurtje of om met vrienden 
een balletje te slaan op een kinderbaan. 

● Door het ontbreken van de kinderbanen, kan de jeugd onvoldoende op het 
juiste niveau training krijgen. 

● Nieuwe leden worden beperkt in het krijgen van training, omdat er 
onvoldoende banen beschikbaar zijn voor de behoefte van de tennisschool.. 
Ook voor de huidige leden is de capaciteit voor lessen beperkt. 

● Jeugd tot 18 jaar mag na 18.00 uur niet afhangen omdat er 's avonds 
onvoldoende baancapaciteit voor volwassenen is. 

● Banen moeten online gereserveerd worden. Dit kan 3 dagen van te voren 
vanaf 0:00 uur. Wil je verzekerd zijn van een baan ‘s avonds op werkdagen, 
dan moet je om twaalf uur ‘s nachts klaar zitten om deze snel te reserveren. In 
de praktijk betekent dit dat de banen om 0:05 uur volgeboekt zijn. Dit zorgt 
voor grote onvrede onder onze leden, en heeft ook al tot een aantal 
opzeggingen geleid.  

● Ons ledental is sinds 2014 enorm gegroeid. Juist omdat tennis landelijk steeds 
populairder wordt verwachten we een toename. De gemeente groeit gestaag 
en na COVID blijkt dat buitensport steeds aantrekkelijker wordt. De KNLTB 
onderschrijft dit en onderbouwt dit. We sturen hierbij het huidige rapport. 

● De opbouw van de ledenstructuur laat zien dat de groep tussen de 30 en 60 
jaar het grootste is. Deze groep die overdag voornamelijk werkt, maakt dat er 
‘s avonds een grote druk op de banen ligt. Hierbij volgt STV de landelijke trend. 



● We hebben veel competitie spelende leden, afgelopen jaar speelden er 50 
teams! Het is op competitiedagen zo druk op het park, dat er niet recreatief 
gespeeld kan worden. (vrijdag en zaterdag vallen daardoor af voor les en voor 
de recreanten, wat de druk op andere dagen doet toenemen) 

● Daarnaast hebben de competitieteams onvoldoende banen beschikbaar en 
moeten banen gedeeld worden waardoor het lichttijdslot om 23.00 uur ‘s 
avonds niet gehaald wordt.  

Ontbreken van de opslag / fietsenstalling 

● Ontbreken van een opslag zorgt ervoor dat de pallets met gravel buiten het 
hek staan, en gebruikt worden door onverlaten om over ons hek heen te 
klimmen, wat al tot veel schade heeft geleid. 

● Bij regen en bij vorst, kunnen de trainers de noodcontainers niet gebruiken 
aangezien de tennismaterialen daarin niet drogen. 

● Door het ontbreken van een opslag kan er geen goed onderhoudsmateriaal 
voor de banen worden aangeschaft, aangezien we het niet kwijt kunnen. 

● Hierdoor lopen we achterstallig onderhoud op, wat leidt tot schade aan de 
banen. 

● Op dit moment staan de fietsen op gemeentegrond buiten het hek en is er 
geen fietsenstalling. 

 

Wat is er nodig om een volwaardig, toekomstbestendig tennispark in Sassenheim 
te krijgen? 
 

● Ondersteuning van het College en de gemeenteraad die de afgegeven 
commitments op een eerlijke manier honoreert en samen met de tennis de beste 
oplossing zoekt om de aanleg van het park af te maken. 

● Samenwerken met gemeente om woningbouw en sportrecreatie naast elkaar te 
laten plaatsvinden.  Dit is “en/en”, dit is niet “of/of”. 

● Nakomen van de overeengekomen toezegging dat – zo lang de 2e fase nog niet 
afgemaakt is – de gemeente garant staat voor de huur van tijdelijke capaciteit. 

 
We vragen respect en erkenning voor de duizenden vrijwilligersuren die besteed zijn om 
aan de eis van de gemeente te voldoen om het oude park te verlaten voor woningbouw, 
waar wij een nieuw park met vergrootte capaciteit in de polder voor terug zouden 
krijgen. Alle vrijwilligersuren worden nu besteed aan overleg met gemeente i.p.v. 
sociale- en sportieve tennisactiviteiten.  
 
Wij zijn 15 jaar in gesprek met de gemeente en hebben in goed vertrouwen 
samengewerkt gebaseerd op een raadsbesluit van 2014. Dit is niet hoe een gemeente 
met een sportvereniging om hoort te gaan en we vragen uw inzet om nu de werkelijke 
inspanning te leveren die bij de afspraken hoort.  
 



Wij hopen dat we uiteindelijk trots kunnen zijn dat de afspraak die we met u in 2014 
hebben gemaakt, naar ieders tevredenheid voltooid kan worden. Zodat wij invulling 
kunnen geven aan onze toekomstvisie en mede een bijdrage kunnen leveren aan het 
vitaliteitsplan van de gemeente Teylingen.   
 
Op zo'n manier bent u in staat om ons vertrouwen terug te winnen. 
 
Staan we nog niet op uw agenda, nodigt u ons aub uit voor uw fractieoverleg of belt u 
ons voor verdere toelichting en dialoog. 
 
Was getekend, 
 
 

                
       

     

 




